



# E3SPORTS

## After-School clubs at PS 124

**Soccer Wednesdays:** The world's most popular sport is now available! Join the coaches from E3Sports to learn basics of kicking, passing and working together as a team. This is a great sport for physical development and spatial awareness. All sessions end with scrimmages.

### Soccer Wednesdays

2:30-3:45pm (Gr. 2-3)

4:00-5:15pm (Gr. 4-5)

**Cup Stacking Fridays:** Check out this new sport that is taking over the nation! Coaches from E3Sports will teach you all about cup stacking. The sport is great for motor skill development and hand-eye coordination. Race against time and other players. All skill levels welcome.

### Cup Stacking Fridays

2:30-3:45pm (Gr. 1-3)

4:00-5:15pm (Gr. 4-5)

**Semester:** November 1, 2017 through February 14, 2018

**Cost:** Soccer - \$150/ child (total of 15 sessions - Wednesdays)  
Cup Stacking - \$130/ child (total of 13 sessions - Fridays)

If you are interested, please complete and return the bottom portion of this notice to the Main Office, with cash or check, payable to "P.S. 124" by Friday, October 27, 2017.

*There is limited availability per session, so sign up quick!*

**\*\*\*We will notify you of your child's acceptance into this afterschool club\*\*\***



PLEASE COMPLETE AND RETURN THE BOTTOM PORTION TO THE MAIN OFFICE BY FRIDAY, 10/27/17

### PARENT COMMITMENT:

I hereby give permission for my child \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ to participate in the E3Sports After-School Clubs.  
Student Name 學生姓名 / Class 班級

- Soccer (Wednesdays): \$150/ child (total of 15 sessions) 2:30-3:45pm (Gr. 2-3) / 4:00-5:15pm (Gr. 4-5)
- Cup Stacking (Fridays): \$130/ child (total of 13 sessions) 2:30-3:45pm (Gr. 1-3) / 4:00-5:15pm (Gr. 4-5)
- Soccer AND Cup Stacking: \$280/ child

I have enclosed a total of \$\_\_\_\_\_ (Circle: CASH or CHECK, payable to "PS 124")

- If my child attends an in-house afterschool program (ie: CPC, Lighthouse, CCP-Bibiana, Eternity, etc.), I will inform them of my child's participation in this afterschool club and that they will return to their classroom afterwards.
- If my child does NOT attend an afterschool program or if their afterschool program is located outside PS124, I will make arrangements for my child to be picked up and/or brought back for the appropriate times.

\_\_\_\_\_  
Parent's Name    Parent's Signature    Cell#    Date

My child will be picked up by :

\_\_\_\_\_ Parents  
\_\_\_\_\_ After school program .

Name \_\_\_\_\_ Room#: \_\_\_\_\_



# E3SPORTS

## 在公立一二四小學的課後俱樂部

**足球(每星期三):**世界上最受歡迎的運動等著你孩子報名! E3Sports的教練將教授踢球, 傳球以及團隊合作的基本技能. 這是一種對肢體發展和空間意識都好的運動. 每堂課都會在混戰中結束.

**杯子堆疊(每星期五):**看看這種在全國展開的新運動! E3Sports教練將教授杯子堆疊的技能. 這是一種對運動技能和手眼協調的好運動. 和時間及其他玩者比賽. 不論任何程度均可參加.

足球(星期三)

2:30-3:45pm (2-3年級)

4:00-5:15pm (4-5年級)

杯子堆疊(星期五)

2:30-3:45pm (1-3年級)

4:00-5:15pm (4-5年級)

**上課期限:** 2017十一月一日至 2018二月十四日

**費用:** 足球 - \$150/每位(共十五堂 - 每星期三)  
杯子堆疊 - \$130/每位(共十三堂 - 每星期五)

如果你有興趣, 請填妥下半部, 連同付款於十月二十七日, 星期五前交回學校辦公室. 可付現金或支票 (支票抬頭寫 **P.S. 124**)

名額有限, 請盡快報名!

**\*\*\*當你孩子正式被接受參加此課後俱樂部時, 我們會另派通知\*\*\***



請於10/27/17, 星期五前填妥撕下交回學校辦公室

### 家長承諾:

我同意我孩子 \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ 參加 E3Sports課後俱樂部.  
學生姓名 班級

- 足球(每星期三): \$150/ 每位 (共15堂) 下午2:30-3:45 (2-3年級) / 下午4:00-5:15 (4-5年級)
- 杯子堆疊(每星期五): \$130/每位(共13堂) 下午2:30-3:45 (1-3年級) / 下午4:00-5:15 (4-5年級)
- 足球 **和** 杯子堆疊: \$280/每位

封入信封內是 \$ \_\_\_\_\_ (請圈出: 現金 或 支票, 支票抬頭寫 "PS 124")

- 如果我孩子參加在學校大樓內的課後托兒班(例如: CPC, Lighthouse, CCP-Bibiana, Eternity, etc.), 我會通知托兒班孩子參加E3Sports俱樂部並在結束後返回他們的課室.
- 如果我孩子沒有參加托兒班或參加在校外的托兒班, 我會妥善安排有人準時接送孩子.

家長姓名 \_\_\_\_\_

家長簽名 \_\_\_\_\_

手機# \_\_\_\_\_

日期 \_\_\_\_\_

我孩子上完足球或杯子堆疊課之後:

\_\_\_\_\_ 我的孩子由家長接回家

\_\_\_\_\_ 孩子去課後托兒班.

托兒班名稱是 \_\_\_\_\_ 房號: \_\_\_\_\_